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   vastgesteld en goedgekeurd op ALV 25-03-2023 

Verslag  

Algemene Leden Vergadering  zaterdag 26 maart 2022  toch per ZOOM  

Aanwezig: Mekka Abdelgabar (penningmeester) , Florence Adrew (STAD),Janny Beekman, Ite 

van Dijk, Tiny Hannink, Sigrid Hutter, Petra Kepler, Tony Mutesa (bestuurslid), Alice 

Obamano (Cenddow),  Marlies Tjallingii, Ted Strop (bestuurslid) , Anna Zanen 

(voorzitter/secretaris, verslag)  

Afmeldingen: Coby Meyboom, Anjo Kerkhofs, Mans Zandbergen, Thea Vermeiren, E. 

Broekema, Thea van de Ham, Joke Oranje, Ria Pouw, M.Zonneveld 

Helaas heeft Corrie Oudhoff voor een dichte deur in Utrecht gestaan   

Agendavoorstel   

1. Opening en Welkom 

Natuurlijk staat de opening in het teken van al het geweld in Oekraïne: wat kan een 

antwoord zijn van de Vredesbeweging?  Wat roept deze waanzin in de mensen op, 

welke les leren zij hieruit? Anna haalt een quote aan van de vader van Husna Jalal 

(aanwezig 4 november in Amersfoort), voorheen een vooraanstaand hoogleraar in 

Afghanistan en tegenstander en bestrijder van de Taliban : een echte leider is 

dienstbaar.  

Ook is er een les die wij kunnen leren : geen  licht zonder donker, geen dag zonder 

nacht, geen  kwaad zonder goed. Er is nu zoveel kwaad, laten wij niet na 9/11 in de 

fout vervallen van roep om de  ‘war on terror’, maar ons met kracht inzetten voor 

compassie en verzoening 

 

2. Agenda: toegevoegd wordt Agendapunt geactualiseerde website tussen 7 en 8 

 

3. Mededelingen   afmeldingen zie boven 

  Ingekomen post : Janny Beekman over beleidsplan.  

4. Verslag ALV 17 april 2021: tekstueel geen wijzigingen, wordt vastgesteld en 

aangenomen. 

N.a.v. Janny informeert naar de PR folder van PV&DV. Door Weldadig is deze destijds 

besproken en aangevuld. Reactie voorzitter: folder is nog niet op nieuw gedrukt, 

want dit was niet zo zinvol tijdens lockdown.   Zij belooft nu hier werk van te maken 

en dan toe te sturen.  Tiny wijst in dit verband op de flyer, uitgegeven door het 
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Amsterdams Vredesinitiatief en onlangs klaargekomen. Voorzitter: het was de 

bedoeling deze flyer begin januari rond te sturen aan de leden, maar hij was nog niet 

klaar. Op dit moment is de tekst niet geheel meer in overeenstemming met de 

huidige situatie (oorlog Oekraïne) en daarom is het nu niet geschikt te ijveren voor 

het verlagen van de defensiebegroting. De vrouwengroep Enschede heeft zelf al 300 

van deze flyers besteld, maar om dezelfde reden nog niet verspreid.  

Marlies:  informeert of het zang-experiment herhaald is in het afgelopen jaar. Dit is 

helaas niet zo. De stagiaire van Petra was in juni al weer weg. Marlies zelf heeft 

ervaring met samenzang via ZOOM (om de beurt zingen en geluid uit). Op zich is dit 

een hele leuke activiteit voor het PV&DV wie neemt het initiatief???? 

                           

5. Jaarverslag bestuur PV&DV  

Wordt vastgesteld en goedgekeurd nadat typefout besproken is dat overal “publieke 

diensten” bij de toelichting op SDG in de inleiding staat.   

OversightBoard: Mekka licht toe dat er een wisseling van rollen is geweest en dat zij 

voortaan de vertegenwoordiger zal zijn. Janny vraagt of er, als interessante 

onderwerpen besproken zijn ,dit ook in de Vredesflits gemeld kan worden.  

KVO-fonds: Mekka vertelt hoe de werkwijze zal worden, zie de update in Vredesflits 

30 maart gepubliceerd . Er is een apart emailadres gekomen. Het bestuur zal blijven 

lobbyen om verlenging na 2022 te vragen. Het  lijkt dat de nieuwe minister van BuZa, 

Hoekstra, meer belangstelling heeft voor de Civil Society. Dus is er hoop. De 

werkgroep die jarenlang de werkzaamheden van het fonds heeft uitgevoerd moet 

worden aangevuld: Coby Meyboom heeft te kennen gegeven zich terug te trekken; 

Joke Oranje is benaderd en Farida van Bommel wil ook afbouwen.  Froukje van der 

Geest blijft de administratie doen. Zie verder onder Financiën  

Marlies complimenteert het bestuur voor al het werk met zo weinig vrouwkracht. Dit 

wordt in dank aanvaard!!! Toegevoegd wordt dat oproep in de Vredesflits voor de 

diverse vacatures geen enkele respons heeft opgeleverd. Petra herkent deze 

problemen ook bij het Vredesmuseum en benoemt ook het nadeel van het werken 

via Facebook  en social media ivm de snelle en wisselende aanlevering van kopij. 

Lineke heeft gehoord van een organisatie die vrijwilligers ondersteunt SESAM  

https://www.sesamacademie.nl  

Door Petra wordt onderstreept dat bestuursverantwoordelijkheid door alle 

bureaucratie in kader van anti-terreur  zoals UBO-regels ook niet aantrekkelijk meer 

is.  

Jaarverslag Enschede: door een administratieve fout is dit niet door iedereen 

ontvangen. Tiny geeft een mondelinge toelichting: oa wake iedere zaterdag , 

Coventry-gebed. Er zijn nog boekjes van Syrië, geschreven door Yasmin Haidar:  Een 

brug naar veiligheid.  Er is bescheiden aanwas van leden. Onderling contact met 

andere vrouwengroepen zou wel stimulerend zijn; de afstand en de reistijd zijn een 

obstakel. Zoveel mogelijk informatie wordt via Vredesflits uitgewisseld. Het 

jaarverslag zal in de Vredesflits worden opgenomen.  
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De vraag blijft hoe jongeren te betrekken? Zij zijn wel actief in de klimaatbeweging, 

er is een duidelijk verband tussen klimaat en vrede. Mooie beeldspraak: Jongeren zou 

je meer als een zwerm vogels kunnen zien: strijken neer en vliegen weer weg.  

 

Jaarverslag WELdadig wordt door Sigrid toegelicht. Janny noemt dat er geen respons 

is gekomen op de oproep voor het gezamenlijk lezen van het Boek van Bertha von 

Suttner. Petra vertelt dat zij op 22 mei aanvang 10.00 in het Engels een ZOOM-lezing 

over Berta houdt voor de International Women’s Club 

 

Jaarverslagen Vredesgroep IJmond, Ridderkerk worden voor kennisgeving 

aangenomen. Omdat niemand aanwezig is wordt er niet verder over gesproken.  

  

6. Financieel jaarverslag en begroting  

Het financieel overzicht wordt gedeeld en Mekka licht de cijfers nog toe. Opvalt dat  

a. de reserve  + E 20.000 erg (te) hoog is. Deze zou niet meer dan 1,5 x de jaaromzet 

moeten zijn. Het bestuur doet de toezegging hier een plan voor te maken . 

b. in de begroting uitgegaan wordt van minder inkomsten/contributie .  

Janny stelt hier een vraag over.  Secretaris: er zijn 100 leden per post en ruim 100 

leden per email uitgenodigd. De leden per post hebben vermoedelijk  geen computer 

(ervaring)  en ontvangen dus ook geen Vredesflits. De leeftijd van de postadressen is 

vermoedelijk zeer hoog. Deze leden zijn trouw. Het afgelopen jaar is geen contributie 

gevraagd omdat PV&DV niets bieden kan. Er worden verschillende suggesties gedaan 

voor contact met deze leden: af en toe geprinte artikelen uit de Vredesflits (Janny); 

persoonlijk bezoeken (Tiny)  in eigen regio, telefonisch contact, briefje met vragen 

rondsturen over wensen. Sigrid biedt aan te helpen met verzenden. De voorstellen 

moeten nog nader bekeken worden. 

Terug naar het financieel verslag: de kascommissie, bestaande uit Tiny Hannink en 

Ria Pouw hebben de boeken gecontroleerd en in orde bevonden. Zij hebben 

schriftelijke laten weten dat zij de ALV adviseren het bestuur voor het gevoerde 

beleid te déchargeren. Aldus geschiedt,  met onze grote dank aan Froukje die het 

allemaal zo goed administreert. De begroting wordt goedgekeurd.  

Froukje benadrukt dat de cijfers van het KVO-fonds NIET in deze rekening zijn 

opgenomen.  

 

De financiële stukken zullen met het jaarverslag op de website geplaatst worden, 

zoals verplicht aan de ANBI-status. Ook de cijfers van het KVO-fonds zouden op de 

website kunnen worden vermeld. Juridisch valt het KVO fonds onder de 

verantwoordelijkheid van het bestuur. Vandaar zo transparant mogelijk.  

Een stukje over het KVO-fonds op de website is wel wenselijk.  

      

7. Verkiezing kascommissie 

Ria Pouw is aftredend, Tiny Hannink blijft en Marlies Tjalingii stelt zich kandidaat als 

tweede  lid. Dit wordt graag geaccepteerd.  
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8. Website. Helaas geen uitbundige lancering met vuurwerk, maar wel met veel dank 

aan degenen die zich hier voor ingezet hebben en het initiatief van Petra zo grondig 

hebben uitgevoerd: Janny, Coby en Thea 

Tijdens de vergadering wordt de website gezamenlijk nagelopen en meegelezen. Ook 

op de telefoon is het goed te lezen. Het technisch bijhouden van de website doet 

Thea , maar Janny  coördineert de informatie .  Alle contacten lopen dus via Janny.  

 

9. Beleidsplan 2022  

Janny had een schriftelijke commentaar ingestuurd:  

“In het beleidsplan staat: 

duurzame vrede kan alleen bereikt worden als de slachtoffers van geweld en 

conflicten betrokken worden bij de oplossingen.   

Dit is belangrijk, zeker. Maar er is meer nodig om dat te bereiken. 

Zou die zin veranderd kunnen worden in (ongeveer): 

Duurzame vrede kan alleen bereikt worden als de productie en dreiging met 

(kern)wapens aan banden worden gelegd/verboden, als conflicten met 

onderhandelingen worden opgelost waarbij de slachtoffers van geweld en conflicten 

(vooral niet te vergeten de vrouwen) betrokken worden. Ook onder andere een 

eerlijke verdeling van water en voedsel, onderwijs ook voor meisjes,  zal een 

voorwaarde zijn voor een duurzame vrede en een eerlijke verdeling van welvaart.” 

Dit is het begin van een interessante discussie: Staat dit niet al in de missie op de 

website? Hoe uitgebreid moet een beleidsplan zijn? De slachtofferrol van vrouwen 

wordt nu alleen benadrukt, ook denken aan de vrouw als actoren bij 

vredesonderhandelingen, bij verzoening en bij preventie, daarnaast treffen de 

gevolgen van conflicten vrouwen en kinderen  het zwaarst, zoals armoede, 

huisvesting,  leave no one behind  (SDG),  

Er worden voorstellen voor tekstwijzigingen gedaan. Afgesproken wordt dat Anna 

deze zal verwerken , deze zal opsturen naar de aanwezigen. Het bestuur krijgt het 

mandaat na goedkeuring en mogelijke aanvulling van deze vrouwen het Beleidsplan 

2022 vast te stellen.  

Daarnaast had Janny geïnformeerd naar het bezoekadres in Den Haag. Dit is Kwetu, 

het ontmoetingscentrum van WIN en is bedoeld als ontmoetingsplek voor de 

vrouwenverenigingen al daar.  Ook kan het PV&DV duidelijker zichtbaar te maken en 

eventuele werkplek zijn voor stagiaire. Er zijn nog geen zakelijke afspraken met 

Kwetu gemaakt. 

       

10. Antoinette Mutesa treedt af als bestuurslid, maar blijft als adviseur betrokken bij het 

bestuur van het PV&DV. De vergadering gaat akkoord. Het bestuur bestaat nu uit 3 

personen.  
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11. Vredesflits 

 

Janny zou graag meer feedback krijgen op de keuze van haar artikelen: haar criteria 

zijn: vrouwen en meisjes, vrede verzoening en veiligheid. Zit iedereen hier op te 

wachten? Hoe krijgt zij meer input? Tot nu toe is WELdadig de enige die regelmatig 

schrijft nav hun boek- besprekingen . 

Ted, Mekka, Marlies spreken hun waardering uit en beloven kopij te zullen 

aandragen: artikel over Doopsgezinden en Quakers in Trouw, Take Care B&B.  

                  

12. Wat verder ter tafel komt 

KVO -fonds : zie boven 

Ted voegt toe:  meerdere Ministeries zouden zich verantwoordelijk moeten voelen 

voor de uitvoering van NAP IV en de ondersteuning van diaspora, vluchtelingen en 

migranten organisaties, zoals Defensie , Justitie en Onderwijs. PV&DV moet hiervoor 

een strategie ontwikkelen. Voor samenwerking hierin wordt genoemd  Adeline 

Tibakweitira van het Center for International Legal Cooperation. De subsidie die nu 

ontvangen wordt  is veel te laag. Het blijft vreemd dat vrijwilligers het werk doen van 

ambtenaren omdat de controle van kleine subsidies te hoog is in vergelijking met het 

verstrekte bedrag. Het maximale  bedrag waarover geen verantwoording hoeft te 

worden afgelegd is nu €25.000 . Het KVO-fonds ontvangt dit bedrag , waardoor max  

€ 850 per organisatie gedeclareerd kan worden.  

 

13. Rondvraag 

Petra:  

-     staat er op de website iets over Oekraïne? Ja, grote foto.  

- kan Chris Geerse (Pais) genomineerd worden voor  als Vredesheld 2022, de man 

achter het Vredesmuseum. Daarnaast wordt Ted genoemd. Het bestuur neemt 

deze voorstellen mee. Petra neemt ook zelf contact op met Pim van den Bosch.   

  

 

14. Sluiting:   het is jammer dat het middagprogramma is afgelast. Er is o.a. contact 

geweest met Mw Mpho Tutu- van Furth om te komen spreken over Verzoening en 

Heling. In dit verband wordt de bijeenkomst in Den Haag in herinnering gebracht 

door Tony, waar Marlies over omgaan met emoties gesproken heeft.  

 

De vergadering wordt om 14.00 uur gesloten.  

 


